

التاريخ: 2024/04/23

بيان صحفي حول نتائج الربع الأول للعام 2024

عقد مجلس إدارة السلام العالمية للاستثمار المحدودة، اجتماعه العادي ظهر يوم الثلاثاء الموافق 2024/04/23.

وقرر المجلس اعتماد البيانات المالية المرحلية الموحدة، للفترة المنتهية بتاريخ 2024/03/31. تلك البيانات التي أظهرت أرباحاً صافية مجمعة مقدارها حوالي 11,3 مليون ريال قطري. تمثل حقوق المالكين في الشركة الأم بعد إستبعاد حقوق الأقلية. وذلك مقارنة مع الأرباح الصافية المحققة خلال الربع الأول من العام 2023، البالغة ما مقداره حوالي 6,9 مليون ريال قطري. بذلك بلغ العائد على السهم حوالي 0,010 ريال قطري، وذلك مقابل العائد على السهم بمقدار 0,006 ريال قطري للسهم الواحد، لنفس الفترة من العام 2023. وسوف تقوم الشركة خلال الأيام القليلة القادمة بنشر البيانات المالية المرحلية الموحدة كما هي بتاريخ 2024/03/31 في الصحف المحلية.



عبدالسلام عيسى أبو عيسى
الرئيس التنفيذي



Date: 23/04/2024.

Press Release on the Results of the 1st Quarter - 2024

The Board of Directors (BOD) of Salam International Investment Ltd. (SIIL) held its ordinary meeting on Tuesday 23/04/2024.

The BOD decided to approve the interim consolidated financial statements for the period ending 31/03/2024.

The financial statements revealed a consolidated Net Profit of approximately QAR 11.3 million, representing the rights of the owners of the parent company after the non-controlling interest. This is compared to the net profit achieved during the 1st quarter of 2023, which amounted to about QAR 6.9 million. Earnings per Share (EPS) are QAR 0.010 compared to earnings per share of QAR 0.006 for the same period in 2023.

The Company will publish the interim consolidated financial statements as at 31/03/2024 in local newspapers, within the next few days.


Abdul Salam Issa Abu Issa
Chief Executive Office

